
Algemene beschouwingen
Of het nu gaat om voorzieningen, natuur, winkels, cultuur of sociale aspecten, Tynaarlo is onze 
hooggewaardeerde en ideale woonplek midden in het groene hart tussen Assen en Groningen!

Maar wat is het perspectief voor deze unieke omgeving? Waar stevenen we op af met, zoals het 
college het al aangeeft, een financieel ravijn in aantocht? 

De conclusie van het college aangaande de financiële koers is dat ze in 2024 en 2025 financiële 
ruimte inzet voor nieuw beleid. 2026 en 27 zullen echter een tekort van ca. 3 miljoen euro laten zien. 
Is het dan niet verstandiger om, net als in voorgaande collegeperiode, géén nieuw beleid in te 
voeren? Moet de spaarrekening niet zo ruim zijn dat toekomstige tekorten opgevangen kunnen 
worden? Het CDA denkt hierbij aan het inrichten van een dempingsreserve om de beleidsarme 
overschotten onder te brengen. Graag een reactie op dit voorstel.

Wat voor het CDA erg belangrijk is zijn onze kinderen. Hun betrokkenheid bij het dagelijks 
leven, hun levensvreugde kan vele mensen enthousiasmeren. In bijna 100 gemeenten zijn 
kinderburgemeesters actief. En wat zal het mooi zijn om dit, naast de groep Jong Tynaarlo, ook in 
onze gemeente te hebben. Jongeren die zelf de stem geven aan jongeren. We hebben een motie 
opgesteld over dit punt.

De focus van het CDA zal de komende jaren blijven liggen op de kracht van de samenleving en de 
kansen die daar uit voort komen. Bij iedere nieuw plan of uitgave van de gemeente stellen wij de 
vraag: kan de maatschappij dat zelf niet? 

Bij de behandeling van het collegeakkoord heeft de fractie van het CDA het akkoord succesvol 
geamendeerd door voortaan serieus en met verantwoording werk te maken van burgerinitiatieven, of
dat nu gaat om woningbouwinitiatieven, groenonderhoud door een dorp of wijk zelf of een 
hondenuitlaatplek. Daarnaast is op 8 november afgelopen jaar een motie van het CDA aangenomen 
tot het inrichten van een initiatievenloket. 
Tot op heden is van dit alles niets terecht gekomen, er is nog geen initiatievenloket en bestaande 
burgerinitiatieven worden al helemaal niet serieus genomen. Zo is het hof van Paterswolde na jaren 
van toezeggingen en medewerking door het college recent de das omgedaan. Neemt dit college als 
het om burgerinitiatieven gaat het coalitieakkoord wel serieus? Er is namelijk helemaal niet dat daar 
op wijst. Kan het college hier op reflecteren?

Tenslotte, het was de wens van de coalitiepartijen om samen met de oppositie, als gehele raad, 
samen op te trekken. De belofte was om nadrukkelijk verbinding te zoeken. Kunnen de 
coalitiepartijen reflecteren op deze intenties? Hoe is dat volgens hen uit de verf gekomen? Hoe zijn 
de oppositiepartijen actief betrokken bij beleid? Graag per partij een beschouwing van de gedane 
belofte. 

En nu aan de slag. Schouders eronder en doen wat je beloofd hebt!

This is no time for ease and comfort. It is time to dare and endure. 
Winston Churchill


